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Technische vragen 
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FRACTIE: GroenLinks Maastricht 

  

GR VRZL 

Vraagnummer:  1 

Pagina: 8 Concept Jaardocument VRZL 2023 

Vraag: Hoeveel zou in totaal aan de algemene reserve toegevoegd moeten worden om de 

4% van de begrotingsomvang te behalen? 

Antwoord: In het jaar 2023 bedroeg de totale begrotingsomvang € 89.873.000 ( zie tabel pagina 13). Dit 

impliceert een maximale omvang van de algemene reserve van 4% van dit bedrag zijnde een 

bedrag van € 3.594.920. De huidige stand van de algemene reserve bedraagt € 1.451.310. 

Dat leidt ertoe dat om de afgesproken 4% van de begrotingsomvang te halen er maximaal een 

bedrag van € 2.143.610 toegevoegd kan worden.  

  

Vraagnummer:  2 

Pagina: 9 Concept Jaardocument VRZL 2023 

Vraag: Zou de omschrijving “onvoorzien” nader uitgelegd kunnen worden? Zouden hier 
voorbeelden van genoemd kunnen worden ter illustratie wat “onvoorzien” ongeveer 
inhoudt? 

Antwoord: De post “onvoorzien” in de tabel van het structureel begrotingssaldo ziet toe op de FLO. Bij de 

herijking van de FLO kosten die ultimo juli heeft plaatsgevonden is het inzicht van de 

belastingdienst meegenomen dat over de werkgeversbijdrage netto FLO-spaartegoed (NFST)- 

met terugwerkende kracht tot 1-1-22 een eindheffing van 52% (RVU-boete) verschuldigd is. 

Het bedrag dat over 2022 nog moet worden afgedragen hebben wij door tussenkomst van 

onze salarisadministratie berekend en kent een omvang van € 196.000. Dit betreft 52% van 

het totale bedrag dat aan werkgeversbijdrage NFST is uitbetaald in 2022. Dus zowel de 

reguliere maandelijkse bijdrage als een afkoop bij ontslag/overlijden als de eindcheck. Deze 
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RVU boete FLO heeft VRZL verwerkt in de 1e technische begrotingswijziging die door het AB 

is vastgesteld in de vergadering van 13 oktober jl. 

 

  

Vraagnummer:  3 

Pagina: 15 Concept Jaardocument VRZL 2023 

Vraag: Hou lang zou een minimaal gewenste hersteltijd er ongeveer uitzien voor de GHOR 

na een crisissituatie?  

Antwoord: Met hersteltijd wordt hier bedoeld de teruggang naar de reguliere werkzaamheden, echter door 

de opvolging van crisis op crisis is er veel gevraagd van de organisatie. Dat vraagt veel van de 

medewerkers van de GHOR evenals van de aangesloten partners en gemeenten. Deze 

langdurige crises hebben impact op de reguliere werkzaamheden op basis van wettelijke 

verplichtingen die door die crises gedeeltelijk vertraging hebben opgelopen bij het uitvoeren 

hiervan. 

  

Vraagnummer:  4 

Pagina: 15 Concept Jaardocument VRZL 2023 

Vraag: Zou nader gedefinieerd kunnen worden welke activiteiten in 2023 minder intensief 

opgepakt waren dan verwacht?  

Antwoord: Deze langdurige crises hebben impact op de reguliere werkzaamheden op basis van wettelijke 

verplichtingen die door die crises gedeeltelijk vertraging hebben opgelopen bij het uitvoeren 

hiervan. 

  

Vraagnummer:  5 

Pagina: 15 Concept Jaardocument VRZL 2023 
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Vraag: Welke concrete afspraken zijn er gemaakt, en tussen welke stakeholders? 

Antwoord: De geactualiseerde Samenwerkingsovereenkomst Bevolkingszorg Zuid-Limburg is door het 

AB op 1 december 2023  vastgesteld. In deze overeenkomst maken de gemeenten afspraken 

over de onderlinge samenwerking en bijstandsverlening in het kader van de gemeentelijke 

crisisbeheersing en rampenbestrijding, Bevolkingszorg en Crisiscommunicatie.  

De nieuwe afspraken zijn gericht op de invulling van de crisisfuncties voor crisiscommunicatie 

en de Officier van Dienst Bevolkingszorg (OvD-Bz). 

  

Vraagnummer:  6 

Pagina: 16 Concept Jaardocument VRZL 2023 

Vraag: Wat is op dit moment de snelheid die de wettelijke cyclus voortschrijft voor de 

actualisatie van het RBP Hoogwater Limburg?  

Antwoord: De wettelijke cyclus kent een termijn van actualisatie van 4 jaren, echter daar waar 

veranderingen optreden die impact hebben op het RBP zal dat zorgen voor een aanpassing op 

het bestaande RBP. Het huidige RBP Hoogwater 2023-2026 is in de AB vergadering van 11 

april 2024 vastgesteld. 

GR  

Vraagnummer:  7 

Pagina: 16 Concept Jaardocument VRZL 2023 

Vraag: “De Oekraïne- en vluchtelingencrisis heeft een flinke impact gehad op 

informatiemanagement.” Wat is de definitie van flinke impact en wat ligt hier ten 

grondslag van? 

Antwoord: De Oekraïne- en vluchtelingencrisis is een nieuwe crisis waarbij andere informatie gevraagd 

wordt van de Veiligheidsregio. Dat maakt dat er andere (nieuwe) informatie gevraagd wordt om 

te kunnen sturen. Het verzamelen, duiden en veredelen van informatie om adequate 

antwoorden op te leveren voor het crisismanagement is onmisbaar. Dit kost veel tijd en 

energie en legt een zware claim op de betreffende crisisfunctionarissen. 

Informatiemanagement is een belangrijk speerpunt binnen C&R. Bij complexe incidenten 

hebben de functionarissen crisiscommunicatie, de beslissers en de bestuurders behoefte aan 
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snelle en correcte beeldvorming (wat heeft plaatsgevonden, welke risico’s zijn er en in welke 

gebieden en wat is het handelingsperspectief). 

In 2023 hebben we verder gewerkt aan het beschikbaar krijgen van informatie vanuit 

verschillende vakgebieden, om die geduid verder te kunnen brengen naar de crisisorganisatie. 

  

Vraagnummer:  8 

Pagina: 18 Concept Jaardocument VRZL 2023 

Vraag: Met welke frequentie word de uitwisseling van kennis in de landelijke sessies 

georganiseerd? 

Antwoord: Elke 6 weken vindt er afstemming plaats in landelijke sessies waarbij kennis wordt gedeeld en 

daarmee eenduidigheid plaats vindt bij veiligheidsregio’s. 

  

Vraagnummer:  9 

Pagina: 21 Concept Jaardocument VRZL 2023 

Vraag: Welke kazernes vervullen een regionale functie of een functie als servicecentrum? 

Zijn dit alle beroepskazernes of alleen een deel van de beroepskazernes?  

Antwoord: Alle beroepskazernes vervullen tevens een functie als servicecentrum. 

  

Vraagnummer:  10 

Pagina: 23 Concept Jaardocument VRZL 2023 

Vraag: Wat is de verwachting/doel wanneer het dashboard Cognos volledig ingericht zal 

zijn? 

Antwoord: De verwachting is dat het dashboard Cognos medio 2024 volledig is ingericht. 
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Vraagnummer:  11 

Pagina: 24 Concept Jaardocument VRZL 2023 

Vraag: In Juni 2023 is er een forse toename aan leefmilieu gerelateerde incidenten te zien. 

Is er een verklaring waarom dit zo is? Is dit rond deze tijd in voorgaande jaren ook zo 

geweest? 

Antwoord: De beantwoording op deze vraag volgt separaat. Vraag staat uit bij onze meldkamer. 

  

Vraagnummer:  12 

Pagina: 30 Concept Jaardocument VRZL 2023 

Vraag: Om welke reden is het risico op cyberaanvallen licht gedaald ten opzichte van 2023? 

Heeft dit te maken met een versterking van de informatiebeveiliging, of door 

externe ontwikkelingen? 

Antwoord: Dit heeft te maken met het versterken van de informatiebeveiliging. 

  

Vraagnummer:  13 

Pagina: 43 Concept Jaardocument VRZL 2023 

Vraag: Is er een tijdlijn bekent over het opstellen van een fraude risicoanalyse? Zo ja, hoe 

ziet deze eruit?  

Antwoord: De fraude risicoanalyse maakt vanaf 2024 deel uit van het interne controleplan binnen VRZL. 

  

Vraagnummer:  14 
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Pagina: 83 Concept Jaardocument VRZL 2023  

Vraag: Om welke redenen is er, ondanks eerdere toezeggingen vanuit andere 

overheidsorganisaties nog steeds geen sprake van personele bijstand?  

Antwoord: Het COA kan in de praktijk geen of maar een heel klein deel van de benodigde inzet leveren 

en heeft onvoldoende personeel heeft om haar afspraken ten aanzien van de 

crisisnoodopvanglocaties na te komen. Het COA is in de praktijk niet bij machte om, zoals 

afgesproken, de medische zorg op de opvanglocaties te organiseren, zodat ook deze taak bij 

de gemeenten en/of veiligheidsregio’s landt. Aan veel afspraken die door de RCDV, met 

instemming van het Veiligheidsberaad (Veiligheidsberaad 7 juni 2022), met het COA zijn 

gemaakt, wordt door het COA (nog) niet voldaan. 

  

Vraagnummer:  15  

Pagina: 10 Begroting 2025 VRLZ 

Vraag: Met welke frequentie zal het zogenoemde “dynamisch risicoprofiel” bijgewerkt 

worden? 

Antwoord: Zie ook de beantwoording bij vraag 18. Dit is een continue proces. 
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Vraagnummer:  16 

Pagina: 11 Begroting 2025 VRLZ 

Vraag: Kan verder uitgelegd worden hoe deze “waardevolle burgerparticipatie” 

vormgegeven zal worden?  

Antwoord: In 2023 heeft VRZL een 'handreiking spontane burgerinitiatieven' vastgesteld die ons helpt in 

het omgaan met burgerinitiatieven gericht op crisisbeheersing en rampenbestrijding. Onze 

visie luidt: "Samen met onze inwoners streven we naar een veilige en gezonde samenleving 

en zetten ons in voor een goede samenwerking. We benutten de veerkracht van de 

netwerksamenleving, zoals spontane burgerinitiatieven. Afhankelijk van het type incident 

nemen we een passende rol op ons. Samen bewegen we de juiste kant op om zo een bijdrage 

te leveren aan een veilig en gezond Limburg." 

  

 

Vraagnummer:  19 

Pagina: 19 Begroting 2025 VRLZ 

Vraag: Is het aantal vrijwilligers bij de brandweer toegenomen of afgenomen in de 

voorgaande jaren? Is er op het moment sprake van problematiek rondom het thema 

behoud van vrijwilligheid? 

Antwoord: Ultimo 2023 is er een afname van het aantal vrijwilligers ten opzichte van 2022 met 13 

vrijwilligers. Er is geen problematiek rondom het thema vrijwilligheid anders dan dat het 

moeilijk is nieuwe vrijwilligers te werven. 

  

Vraagnummer:  18 

Pagina: 13 Begroting 2025 VRLZ 

Vraag: Kan een tijdlijn gegeven worden over de doorontwikkeling naar een dynamisch 

risicoprofiel? Naar welke concrete milestones wordt er gewerkt om dit te 

realiseren?  

Antwoord: In 2024 gaan we in het kader van de doorontwikkeling van ons risicoprofiel naar een 

dynamisch risicoprofiel aan de slag met als concrete milestones een systematiek rondom data-

analyse, het creëren van kennisnetwerken en risicoanalyses.  

  

FRACTIE: GroenLinks Maastricht 
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Vraagnummer:  20 

Pagina: 20 Begroting 2025 VRLZ 

Vraag: Is de huidige kwantitatieve bezettingsgraad van vakbekwame medewerkers genoeg 

om aan de randvoorwaarde te voldoen om de genoemde thema’s vorm te geven?   

Antwoord: Ja, de huidige kwantitatieve bezettingsgraad van vakbekwame medewerkers is voldoende. 

  

 

Vraagnummer:  21 

Pagina: 22 Begroting 2025 VRLZ 

Vraag: Waarom wordt er vanaf 2024 veel meer begroot voor lasten rondom Kantoor ten 

aanzien van de rekening van 2023?  

Antwoord: Dit wordt veroorzaakt door een reclassificatie van overheadkosten GHOR die vanaf 2025 in de 

begroting van VRZL meelopen i.v.m. het feit dat de GHOR formeel bij VRZL wordt 

ondergebracht. 

  
Vraagnummer:  22 

Pagina: 22 Begroting 2025 VRLZ 

Vraag: Op welke wijze wordt er aangestuurd op het meer vervullen van Persoonlijk 

leiderschap binnen het programma Brandweerzorg? 

Antwoord: In 2023 is een vervolg gegeven aan het in 2022 gestarte leiderschapsprogramma voor het 

gehele management. Daarbij is in 2023 is een programma voor de functies van  ploegchefs en 

coördinatoren gestart. Dit programma kent een aantal bijeenkomsten waarbij overeenkomstig 

het programma van het management een aantal leiderschapsprincipes worden doorleefd in 

combinatie met het door VRZL omarmde (persoonlijk) leiderschapskader. Gedurende de 

laatste leiderschapsbijeenkomst van het management in oktober, is met het management 

gekeken hoe beide doelgroepen in 2024 op elkaar aangesloten kunnen worden. 
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Vraagnummer:  17 

Pagina: 12 Begroting 2025 VRLZ 

Vraag: Kan nader uitgelegd worden waarom, volgens de contourennota, de 

veiligheidsregio’s er tot nu toe niet in zijn geslaagd om een uniform 

kwaliteitszorgsysteem te ontwikkelen? 

Antwoord: Het kabinet heeft in 2019 de commissie Muller gevraagd de doeltreffendheid en de effecten 

van Wvr en onderliggende regelgeving in de praktijk te evalueren. Zo is onderzocht of de 

huidige wet aansluit bij actuele dreigingen en op toekomstige dreigingen en ontwikkelingen in 

de maatschappij en crisisbeheersing in het algemeen. De commissie constateert dat het de 

veiligheidsregio’s tot op heden niet is gelukt om een uniform kwaliteitszorgsysteem te 

ontwikkelen – ondanks diverse aanbevelingen in opeenvolgende rapporten en de instelling van 

het project Kwaliteit en vergelijkbaarheid (2017) door het Veiligheidsberaad.  

Het kabinet acht uniforme kwaliteitszorg van groot belang: voor inzicht in eigen prestaties, voor 

het functioneren en continu blijven verbeteren van de processen binnen veiligheidsregio’s en 

voor de vergelijkbaarheid tussen veiligheidsregio’s onderling. Het is daarbij de overtuiging van 

het kabinet dat kwaliteitsnormen het meest effectief zijn indien zij worden opgesteld en 

gesteund door de gezamenlijke veiligheidsregio’s. Het kabinet acht dit een decentrale 

verantwoordelijkheid en doet een hernieuwde oproep aan de veiligheidsregio’s om hier in 

gezamenlijkheid toe te komen. Gezien de reeds lange duur van dit traject zal het kabinet 

daarbij sturen op een daadwerkelijke en uniforme invulling van artikel 23 van de huidige Wvr, 

waarin besturen van veiligheidsregio’s verplicht worden gesteld om een kwaliteitszorgsysteem 

te hanteren. Daarbij denkt het kabinet aan eerste stappen van de veiligheidsregio’s op het 

gebied van regionale rapportages ten aanzien van bijvoorbeeld paraatheid, geoefendheid, 

vakbekwaamheid, actuele planvorming en het evalueren van incidenten. Hierna kan in de 

toekomst doorontwikkeling plaatsvinden naar uniforme rapportages en een bijbehorende rol 

voor het toezicht. 

  

 


